

Information

For video intercom system for apartment complexes users

Thank you for purchasing a Panasonic product.
Please read this documentation first and save it for future reference.

- Although some of the model numbers listed in the included documentation differ with the product, the installation and operations are the same.
Refer to the documentation included with this product.
- A power supply unit is not included with the product. Please purchase and connect a separately sold VL-PS240 or VL-PS2410.

■ For users who purchased a VL-PS240 or VL-PS2410

For information about installing the product, read the Installation Guide available at the following website.

<https://panasonic.net/cns/pcc/support/intercom/ps2410>

المعلومات

بخصوص نظام الاتصال الداخلي للفيديو لمستخدمي المجمعات السكنية

شكراً لك لشراءك منتج Panasonic.
يرجى قراءة هذه الوثيقة أولاً وحفظها للرجوع إليها في المستقبل.

- على الرغم من أن بعض أرقام الطراز المذكورة في الوثيقة المرفقة تختلف مع المنتج، تظل عملية التركيب وعمليات التشغيل متماثلة.
راجع الوثيقة المرفقة مع هذا المنتج.
- لا تكون وحدة إمداد الطاقة مرفقة مع المنتج. يرجى شراء المنتجات VL-PS240 أو VL-PS2410 التي تُباع على حدة وتوصيلها.

■ المستخدمون الذين قاموا بشراء VL-PS240 أو VL-PS2410

للحصول على معلومات حول تركيب المنتج، اقرأ دليل التركيب المتوفر على موقع الويب التالي.

<https://panasonic.net/cns/pcc/support/intercom/ps2410>



PNQW5648ZA

#PNQW5648ZA C0618MG0